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1. Mötesdetaljer: 

Typ av möte: Årsmöte 

Datum: 2019-10-22 Start Tid: 19:00 Mötet avslutades: 19:30 

Plats för mötet: Röda Stugan invid hyreshusen 

Protokolljusterare Göran Bigrell och David Nyström 
 
 
 
 

1. Mötets öppnande  
 

2. Frågan om mötet är stadgeenligt utlyst 
 

3. Frågan om mötet är beslutsfattande 
 

4. Godkännande av dagordningen 
 

5. Val av ordförande för stämman 
 

6. Val av sekreterare för stämman 
 

7. Val av två justeringsmän 
 

8. Styrelsens förvaltningsberättelse, verksamhet 2018-2019 
 

9. Revisorernas berättelse, fastställande av resultat- och balansräkning 
 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 
 

11. Motioner 
 

12. Granskning och fastställande av: 
12:1 Förslag till budget 2019-2020 
12:2 Utdebitering 
12:3 Styrelsearvoden 

 
13. Val av styrelsemedlemmar:  

13:1 Val av Ordförande 2 år 
13:2 Val av Sekreterare 2 år 
13:3 Val av Vägfogde 2 år 
13:4 Val av 3st suppleanter 1 år 

 
14. Val av 2 st. revisorer samt 2 st. revisor suppleanter 1år 

 
15. Val av valberedning, 3 st. varav 1 st. sammankallande 1 år 

 
16. Vägfogden informerar 

 
17. Övriga frågor 

 
18. Stämman avslutas 
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Agenda Nr: Aktivitet 
1. Mötets öppnande Ordförande förklarar mötet öppnat 
2. Frågan om mötet är stadgeenligt utlyst Deltagarna ansåg mötet stadgeenligt utlyst 
3. Frågan om mötet är beslutsfattande Frågan besvarades med ”Ja” av stämman 
4. Godkännande av dagordningen Dagordningen godkänd 
5. Val av ordförande för stämman. Johan Pontan 
6. Val av sekreterare för stämman Magnus Dufvenberg 
7. Val av två justeringsmän Göran Bigrell och David Nyström 
8. Styrelsens förvaltningsberättelse, verksamhet 
2018-2019. 

Inkluderad i kallelsen och godkänd av samtliga  
 

9. Revisorernas berättelse, fastställande av 
resultat- och balansräkning 

Genomgångna och godkända av samtliga. 
 
 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 
 

Enhälligt ”Ja” från stämman. 
 

  
11. Motioner  Inga inkomna motioner. 
Inga inkomna motioner 
 

 

12. Granskning och fastställande av  
12:1 Förslag till budget 2019-2020 Genomgången och godkänd av samtliga.  

En medlem tycker motiveringen att höja avgiften är lite tunn. Gunilla går 
igenom detaljerna bakom förslaget.  
 
En medlem undrar varför administrationen höjts med 12 000kr. 
Johan och Gunilla förklarar att vi vill höja engagemanget med fler i styrelsen, 
därför idén med höjt arvode för styrelsemöten.  
Valberedningen borde också få någon form av ersättning. Stämman undrar 
varför dessa förslag inte kommit ut tydligare. Det är bara förslag från styrelsens 
sida. Aktuellt först nästa period. 

12:2 Utdebitering Genomgången och godkänd av samtliga.  
 

12:3 Styrelsearvoden Genomgångna och godkända av samtliga.  
Höjning av arvodet för sekreteraren till 10 000kr per år. 

  
13. Val av styrelsemedlemmar  
13:1 Val av Ordförande 2 år Johan Pontan 
13:2 Val av Sekreterare 2 år Tom Scheffel 
13:3 Val av Vägfogde 2 år Rolf Linder 
13:4 Val av 3st suppleanter 1 år Britta Höglund, Göran Bigrell och David Nyström 
  
14. Val av revisorer  
14:1 Revisorer 2 st. (1 år) Stig Karlsson 

Ingalill Johansson 
14:2 Revisorssuppleanter 2 st. (1 år) Hans Lidberg 

Sven Fredriksson 
  
15. Val av valberedning  
3 st. varav 1 st. sammankallande 1 år Peter Frej, Stig Karlsson och Ove Ödqvist som sammankallande. 
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16. Vägfogden Informerar  
  

- Nemvill tar hand om vinterunderhållet 2019-2020. 
 
- Asfaltering vid storskogen, utanför Arvsnäs. Pris för att reparera 75 000:-.  
 
- Fibertjänst. 6 övergångar inte asfalterade. NCC har fått i uppdrag att göra 
detta. 
- Sandfickorna är borttagna, samlingssand kommer att tippas sanden vid 
vinkelelement.  
 
- Sommarunderhåll på gräsytorna. Bra respons på Davids jobb!!  
 
- Övergångsstället vid Harry ligger på kommunen, David går igenom 
detaljerna. 
David ska ta en till vända med bland annat trafikverket. Harry är besviken över 
att det tagit sådan lång tid. 
 
- Rolf förklarar varför det är krångligt att lösa situationen med släckta 
lyktstolpar.  
 
- David går igenom vilka lampor som inte lyser och informerar stämman att det 
går bra att ta kontakt med styrelsen om man ser lampor som är släckta.  
 
- Veden som ligger vid ”kalhygget” tas upp. Om ingen vill plocka mer så ska 
det forslas bort.  
 
- Det diskuteras om en gren som fallit ner. Det ska röjas lite träd innan 
snöröjningen börjar.  
 
- Stämman blir informerad kring processen med medlemmen på Lärkans väg 
och hans skrottomt. Magnus berättar hur långt vi har kommit. Styrelsen 
kommer att försöka prata med honom.  
 
- Harry undrar över häckarna på Storskogsvägen, de bör ses över igen. Får vi 
klippa?? David och Magnus ska se över häckarna.  
Karin anser att på storskogsvägen går häckarna över tomtgränserna vilket dom 
inte får.  
Styrelsen ska tala med fastighetsägarna.  

17. Övriga frågor  
  
18. Mötet avslutas Ordförande för mötet förklarar mötet avslutat. 
  

 
2019-10-22 
 
Vid Protokollet      Ordförande 
 
 
 
Magnus Dufvenberg     Johan Pontan 
 
 
 
 
Justeringsman (Göran Bigrell)    Justeringsman  (David Nyström)  


